
SPF/2020/VSPL/Z4 

 

Zápis zo zasadnutia č.4/2020 
Výboru sekcie plávania SPF 

konaného dňa 27.05.2020 na Sekretariáte SPF v Bratislave 
 začiatok o 09:45 hod. 

 

 
Prítomní členovia VSPL: p. Bielik, p. Božik,  p. Pupišová, p. Adámek,  p. Procházka, p. 

Železník 
Prítomní pozvaní: p. Šulek, p. Grznárová, p. Pavelka 
Ospravedlnení: p. Králik, p. Bálintová, p. Sabol 
 
 
Bod  č.1 - Otvorenie 

 
- P. Bielik privítal pozvaných prítomných členov Výboru sekcie plávania a pozvaných hostí. 
Konštatoval, že na začiatku zasadnutia VSPL je prítomných 5 členov a VSPL je            
uznášaniaschopný. 
 
Návrh programu zasadnutia VSPL: 

1. Otvorenie 
2. Súťaže 2020 
3. Plavecké centrá – Banská Bystrica, Bratislava 
4. Termínová listina na rok 2020 
5. Reprezentácia 
6. Stav hospodárenia, čerpanie rozpočtu SPF 
7. Záležitosti Sekcie plávania 
8. Rôzne 

 
- p. Šulek uviedol, že má dôležité stretnutie o 11:00 hod., ktorého sa musí zúčastniť a 

nakoľko by rád predstavil myšlienku plaveckých centier tento bod sa presúva pred 
súťaže.  

- členovia VSPL s doplnením bodu súhlasili. 
 
Uznesenie SPF/2020/VSPL/Z4/U1 
Výbor sekcie plávania schvaľuje program zasadnutia VSPL v znení: 

1. Otvorenie 
2. Plavecké centrá – Banská Bystrica, Bratislava 
3. Súťaže 2020 
4. Termínová listina na rok 2020 
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5. Reprezentácia 
6. Stav hospodárenia, čerpanie rozpočtu SPF 
7. Záležitosti Sekcie plávania 
8. Rôzne 

 
Hlasovanie: Za: 5  , Proti: 0, Zdržal sa: 0  
 
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu: Žiadne 
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Bod č.2 – Plavecké centrá – Banská Bystrica, Bratislava 
 

- p. Bielik informoval, že p. Šulek posielal mailom všetkým informácie o plaveckom centre v 
Bratislave.  

- p. Šulek uviedol, že tento materiál sa začal tvoriť približne koncom minulého roka. Do tohto 
projektu vstúpil ako magistrát mesta Bratislava, tak aj SOŠV a SPF. Je potrebné zvolať 
športovcov z predpokladaného tímu a stretnutie prebehne zajtra ( t.j. 28.5.2020 ). Dlhodobá 
príprava športovcov trvá dlho a musíme mať pripravený tím na vrcholné podujatie akým je 
olympiáda. K projektu Team OH 2028 ešte musí prebehnúť odborná diskusia. Zároveň p. 
Šulek vyzval na pripomienkovanie daného projektu aj členov VSPL. Dôvod, prečo je tento 
projekt v Bratislave je ten, že je tu koncentrovaná veľká skupina homogénnych športovcov, v 
rovnakom veku, najväčšia na Slovensku. Zároveň sa sem môžu pridať aj športovci z okolitých 
miest, napr. Trnava, Pezinok. V prípade záujmu sa môžu pridať aj plavci z východného 
Slovenska. Uviedol že by bol rád, keby si členovia VSPL pozreli webinár Toma Froneka, kde 
sa bližšie predstaví koncepcia. Zo strany SPF je záujem postupne rozšíriť túto koncepciu aj na 
stred, západ a východ Slovenska. Je potrebné začať pracovať na lepších výsledkoch. 
 

- príchod p. Božika o 10:00 hod. 
- počet prítomných členov VSPL: 6 

 
- p. Procházka poznamenal že mu nie je úplne jasné rozdelenie plavcov do skupín. p. Šulek 

doplnil, že je ešte potrebná bližšia diskusia a že bazény sa už riešia aj v Banskej Bystrici a 
Košiciach. V Bratislave sa počíta s tým, že skupina sa bude rozrastať a sú aj projekty na nové 
bazény. Čo sa týka kritérií, tie budú nastavené tak, aby boli nespochybniteľné. 

- p. Železník sa opýtal, ako to bude fungovať v Banskej Bystrici aj v nadväznosti s Duklou. p. 
Šulek uviedol. že na tomto modeli bude pracovať aj VSPL a je potrebná spolupráca. Je nutné 
zadefinovať jasné podmienky ktoré budú zverejnené. p. Bielik vyzdvihol aj spoluprácu s p. 
Fronekom.  

- p. Šulek: viacero modelov prípravy by bolo prínosom, v prípade, že domáci klub dokáže 
zabezpečiť podmienky športovec môže ostať tam. Ak by však spoločne trénovalo viacero 
výkonnostne podobných plavcov dokážu sa vzájomne viac motivovať.  

- p. Adámek reagoval, že pokiaľ nie je vyriešený vysokoškolský vrcholový šport, nebude sa dať 
rovnako trénovať, nakoľko skĺbiť štúdium a viacfázové tréningy je v SR veľmi náročné.  

- p. Procházka uviedol že je potrebná diskusia s vysokými školami a univerzitami. p. Šulek 
súhlasí. 

- p. Adámek vyjadril znepokojenie nad tým, že projekt OH 2028 nebol prekonzultovaný s 
členmi VSPL ani s klubmi a už zajtra je stretnutie so športovcami. p. Šulek uviedol, že najprv 
bolo nutné získať podporu a financie a projekt predstaviť až keď bude mať reálne obrysy. 
Zároveň p. Adámek uviedol, že bude obtiažne získať priestor na tréning. 

- p. Procházka uviedol že napriek tomu, že to momentálne vyzerá nereálne vzhľadom na 
nedostačujúcu infraštruktúru bazénov v Bratislave, treba niekde začať a podporiť podobné 
projekty. 
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- p. Bielik uviedol, že sa nebude brať priestor klubom na tréningy. Príspevok ÚTM aj napriek 

tomu, že športovec bude trénovať s tímom OH 2028, pôjde do materského oddielu aby naďalej 
motivoval trénerov k výchove reprezentantov a pomohol oddielu. 

- p. Božik: kritériá nominácie musia byť jasné 
- p. Šulek: je potrebné motivovať trénera aj oddiel, musí fungovať symbióza medzi trénerom 

tímu aj materského oddielu. Projekt by mohol začať od septembra 2020.  
- p. Božik: v prípade odchodu väčšieho počtu plavcov do OH tímu - v niektorých oddieloch by 

sa mohli zrušiť aj celé tréningové skupiny. p. Šulek reagoval, že rozhodnutie je na materskom 
oddieli. Zároveň sa pýtal, ako bude SPF financovať projekt. p. Bielik reagoval, že je potrebné 
prispôsobiť rozpočet SPF. 

- p. Božik: je potrebné definovať tréningové skupiny podľa výkonnosti aj zamerania na dĺžku 
tratí. p. Bielik informoval, že trénerov navrhlo SOŠV, na pozície bude výberové konanie. 

- p. Pupišová: projekt sa musí zamerať na celé Slovensko, musí byť vízia doplnenia. p. Božik 
doplnil, že vízia sa musí týkať aj školstva. 

 
 

Bod č.3 - Súťaže 2020 
 

- p. Procházka ohľadom podujatia test event EYOF - Banská Bystrica Cup vyjadril či by                           
nebolo vhodné prehodnotiť program podujatia, napríklad rozšíriť rozplavby.  

- p. Šulek reagoval, že p. Záborský sa zameriaval skôr na výkonnostne lepších plavcov,                         
ale diskusia ohľadom programu je možná. 

- p. Šulek uviedol, že Slovakia Swimming Cup by sa malo presunúť na neskorší termín,                           
vzhľadom na presúvanie a rušenie vrcholných podujatí. Zároveň by mala prebehnúť                     
diskusia aj s oddielom XBS Swimming, či by technicky usporiadali zimné                     
Majstrovstvá SR seniorov a juniorov v krátkom bazéne. 
 
 
 
 
Bod č.4 – Termínová listina na rok 2020 
 

- p. Adámek uviedol, že by sa Slovakia Swimming Cup 2020 pre potreby 
reprezentácie malo konať aj tento rok.  

- p. Bielik informoval o zrušení Šport Kempu Dudince 2020 a že sa rieši 
materiálna kompenzácia plavcom ktorí si na kemp vyplávali účasť. 

- p. Procházka uviedol, aby sa vzhľadom na zrušenie dvoch kôl Slovenského 
pohára žiakov vyhodnotili výsledky z kôl, ktoré sa reálne uskutočnili. 

- p. Bielik k Slovenskému poháru družstiev navrhol pridať podujatie do sezóny 
jeseň / zima, napríklad Majstrovstvá SR pohára družstiev koncom septembra, s 
čím súhlasili aj členovia VSPL. 

- p. Božik informoval záujem z Čiech organizovať koncom roka 2020 
Multistretnutie. 
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- p. Bielik uviedol, že vzhľadom na momentálnu situáciu bude vhodné 

termínovú listinu riešiť 15.6.2020. 
 

 
Bod č.5 - Reprezentácia 

 
- p. Procházka uviedol, že je v momentálnej situácii potrebná solidarita zo strany SPF             

ku juniorským a seniorským reprezentantom, nakoľko je málo tréningových možností.          
p. Bielik súhlasí a uviedol, že je možné naďalej prenajímať dráhy na 50-metrovej KP              
Pasienky v Bratislave pre ich potreby.  

- p. Bielik vyzval členov VSPL, špecificky reprezentačných trénerov, aby pripravili          
zoznam športovcov ktorí by mali záujem ostať trénovať v Bratislave.  
 

Úloha č. 40/2020 
VSPL ukladá úlohu vyzistiť záujem športovcov z reprezentácie naďalej trénovať v Bratislave. 
 
Termín: bez zbytočného odkladu  Zodpovedný/í: p. Železník, Procházka, 
Adámek, Božik 
 
Uznesenie SPF/2020/VSPL/Z4/U2 
 
VSPL schvaľuje nové znenie Plánu práce reprezentačného družstva seniorov na RTC 2020 v                         
znení podľa prílohy č. 1 
 
Hlasovanie: Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu: Žiadne 
 

- p. Procházka: či sa plnenie bodov na zaradenie plavca do ÚTM bude rátať aj v zime 
alebo len z obdobia pred zatvorením plavární. Členovia VSPL sa zhodli, že zatiaľ sa 
ponechá pôvodný systém a bude sa operatívne meniť podľa potrieb a aktuálnej 
výkonnosti.  

 
 

Bod č.6 - Stav hospodárenia, čerpanie rozpočtu SPL  
 
 

- p. Bielik informoval, že momentálne sa na reprezentáciu môžu využívať zdroje           
vyčlenené na organizovanie podujatí, ktoré sa zrušili. SPF má zdroje na pokrytie            
momentálnej situácie súvisiacej s COVID-19. 
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Bod č.7 - Záležitosti sekcie plávania 

 
 

- p. Bielik informoval členov VSPL o možnosti školenia a testovania rozhodcov           
plávania online. Zároveň by záujemcovia o rozhodcovské triedy museli vydokladovať          
viac hodín praxe na bazéne. Behom roka by sa stanovilo viacero termínov na školenie. 

-  
Bod č.8 - Rôzne 
 

- k danému bodu neprebehla diskusia. 
 
 
Ukončenie Zasadnutia Výboru sekcie plávania o 13:45 hod.  
 
Zapísal: Bianca Grznárová 
Overil: Rastislav Bielik 
 
 
Prílohy k Zápisu č. SPF/2020/VSPL/Z4 zo zasadnutia Výboru sekcie plávania SPF: 
 

1. Plán práce na RTC 2020 - Reprezentačné družstvo SR seniorov v plávaní 
(aktualizované znenie) 
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